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פרופ' זכי שלום: פרופ' זכי שלום: הציפיות כרגע מהמהלך הצבאי הן לא גבוהות מדי. אני חושב

שהמהלך הזה אמור להיות הדרגתי, כדי ליצור לחץ כבד על חמאס על מנת להביא אותו להסכים

לעסקה שישראל תראה בה הישג. הסכם שדומה למה שוויטקוף הציע.

החמאס באמת מגלה כושר עמידה הרבה יותר ממה שאני ציפיתי. לדעתי אנחנו במצב של חוסר

ברירה. אנחנו חייבים ליצור מצב של הכרעה. ההנהגה רואה בעסקה כרגע סוג של תבוסה לדעתי

ועוד. אם יחסינו עם ארה"ב  יחסינו עם העולם הערבי,  ויש לזה משמעויות רחבות בכל מערכת 

ישראל לא מסוגלת להכריע את חמאס אחרי שנה וחצי של לחימה, אז גם האמריקאים ישאלו

את עצמן איזה סוג של נכס ישראל מהווה עבורם.

הראיון המלא התקיים בכאן רשת ב', בתאריך 04.05.2025.
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